
Prekinjeno delo komisije
Poročilo o delovanju delegatskega sistema
v prvem polletju še ni nared, komisija pa je
ostala brez predsednice

Konec prejšnjega tedna se je
sestalo predsedstvo skupščine
občine Bežigrad in obravnava-
lo težave komisije za pripravo
poročila o delovanju delegat-
skega skupščinskega sistema
za čas od aprila do jurtija letoš-
njega leta.

Komisijo, ki jo je vodila Silva
Bauman-Čenčič, so imenovali
že aprila, v začetku maja pa je
sprejela okvirni program dela.
Njen cilj je btla priprava poro-
čila o delovanju delegatskega
sistema. namenjenegadružbe-
nopolitičnim organizacijam in
zborom občinske skupščine,
ki naj bi ga obravnavali še v
tem mesecu. Komisija se je
večkrat sestala, nekajkrat je bi-
la tudi nesklepčna, ter kljub
neresnosti posameznih članov
pripravila obširno, a žal nedo-
končano poročiio o delovanju
delegalskega skupščinskega
sistema.

Na seji predsedstva je Silva
Bauman-Cenčič na kratko ori-
sala delo komisije, težave pri
sestavljanju poročila in razlo-
žila, zakaj je komisija prekinila

z delom. Med glavnimi razlogi
prekinitve so bila različna
mnenja o tem, kaj naj bi bilo v
poročilu, razllčni pogledi in
pristopi k delu in ne nazadnje
nezmožnost članov, da bi oce-
njevali stvari, v katere nimajo
vpogleda. Dodala je še nere-
sno delo nekaterih članov ko-
misije ter na koncu izjavila, da
se zaradi pomanjkanja Časa
odreka funkciji predsednice
komisije. Potern se je med čla-
ni predsedstva razvila živahna
razprava o delegatskem siste-
mu. Ob tem se je pokazaio, da
nekaterj niso pravilno ra-
zumeli, kdo je bil pravzaprav
predlagatelj poročila, ki ga je v
nepopolni dolžini izdelala ko-
misija. Še enkrat se je ponovila
stara pomanjkljivost večtirno-
sti v tem smislu, da je pripom-
be in ocene delegatskega si-
stema hotel dajati vsakdo po
najenostavnejšem načelu:
ocenjevati predvsem druge,
ter šele na koncu sebe. Pred-
sednik družbenopolitičnega
zbora Bojan Zavašnik je bil pri
ocenjevanju tega zamotanega

stanja najbolj jasen, ko je de-
jal, da ima vsaka družbenopo-
litična organizacija v delegat-
skem sistemu dolznost, da
predvsem oceni sama sebe.
Vse ocene se na koncu združi-
jo v SZDL in tako pridejo pred
deiegate občinske skupščine.
Silva Bauman-Čenčič je doda-
la. da velja isto tudi za delo
skupžčine, pri Čemer je imela v
mislih kilogramska skupščin-
ska gradiva, ki bi jih kazato v
prihodnosti skrbno selekcioni-
rati.

Predsednik zbora združene-
ga dela Marjan Čop se je prito-
ževal nad slabtm sistemom
izobraževanja delegatov, ki ga
resnici na Ijubo sploh ni še bi-
lo. Podobni razgovori na temo
del. sistema so se pletH skozi
vso razpravo. Člani predsed-
stva občinske skupščine so bili
ob koncu enotnega mnenja,
da je komisija glede na pogoje
dela, svoje poslanstvo izvrstno
opravila in izrazili obžalovanje,
da je Silva Bauman-Čenčič od-
povedala sedelovanje. Vsemu
navkljub pa ao sklenili, da mo-
rajo poročilo dokončati in so
na to nalogo poverili Bojanu
Zavašniku in Marjanu Anžurju.
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